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Algus: kell 19.00; 16pp: 20.30

Juhatas: M.Karuktipp
Protokollis: M.Kurba

30.september

Kohal: Jaanika Palkman, Riina Hanikat, Mait Karukiipp, Moonika Kurba
Puudusid: Urme Liit, Toomas Remmelkoor, Karmen Aasma (6OV)
Kutsutud: [Jno K6iv

PAEVAKORD:

1. Hoolekogu liikmed.
2. Opetajate suitsetamise kohta kooli territooriumil.
3. Koolis miitigikoha pidamise otstarbekus.
4. Kooli eelarve 2072.aastal.
5. Muud ktisimused

1. Hoolekogu liikmed.
Anett Liit on valitud kooli 6OV poolt uueks esindajaks hoolekogusse , seoses
Karmen Aasma kooli ldpetamisega 2011.aasta kevadel.
Opetajate esindaja Jaanika Palkman viibib siinnituspuhkusel. Opetajad valivad uue
esindaj a hoolekogusse j iirgmise hoolekogu koosoleku toimumise aj aks.
Urme Liit volitused lapsevanema esindajana on ldppenud. Uus esindaja valitakse
j iirgmisel lapsevanemate tildkoosolekul.

2. lpetajate suitsetamise kohta kooli territooriumil.
E-maili teel laekus hoolekogu liikmetele T.Remmelkoore poolt kaebus 6petajate
suitsetamise kohta kooli territooriumil.
KUULASIME: direktor U.K6iv info ja selgitused.Saime selgust, et direktori
konaldusel lubatud dpetajate suitsetamine ainult viiljaspool kooli territooriumi.

3.Koolis puhveti pidamise otstarbekus.
Koolis puhveti pidamise otstarbekuse probleemi t6statas hoolekogu esimees
M.Karukiipp. Teema oli arutusel l.klassi lastevanemate koosolekul ja enamus
lapsevanemaid oli puhveti olemsolu vastu.
KUULASIME:
Direktor U.Kdiv t6i viilja puhveti poolt argumendina, et algklasside Opilased on
enne puhveti avamist vahetundidel ktilastanud Palade ktila poodi, kuhu
jdudmiseks tuleb dpilaste tiletatada Kiirdla-Heltermaa maantee, mis on ohtlik ja
teeb kooli juhtkonnale muret. Puhveti avamine kdrvaldas selle probleemi ja
lapsed kasutavad kooli mtiiigikohta.



M.Kurba viiitis, et 6pilase taskuraha ja sellega majandamise oskus on perekondlik
probleem ja lahendatav koduse kasvatuse mitte kooli puhveti sulgemisega.
OTSUSTATI:
Panna koolipuhveti vaj alikkus hiiiiletamisele j iirgmisel lapsevanemate
rildkoosolekul.

4.Kooli eelarve 20 12.aastal.
KUULASIME: Direktor U.KOiv jagas eelinfot kooli 2}l2.aasta eelarve

koostamise aluste kohta
OTSUSTATI: Kutsuda kokku jiirgmine hoolekogu koosolek, kui on saabunud

Ptihalepa Vallavalitsuselt
eelarvekava, samuti kutsuda kiilalisena vallavalitsuse esindajana Eve Kustala.

5. Muud ktisimused.
KUULASIME: IJ.Kdiv informeeris kooli 6ppen6ukogu otsusest viia Jarko Piihn

tile 9.klassi.

, f
M.KarukZipp , fii
Koosoleku juhatalh,: M.Kur
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